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Părinte, un pericol social care se întrezăreşte la ora actuală îl reprezintă posibilitatea unor
revolte generale, pe care nişte conducători din umbră le dirijează şi scot populația în stradă să
protesteze faţă de criza în care ne aflăm. Chiar există nişte anunţuri de mobilizare generală
programată anul acesta, oricum cât de curând. Ce sfătuiți oamenii să facă?

  

    

Parintele Justin Parvu: Sub nicio formă să nu iasă în stradă, pentru că este o capcană mai mare
decât îşi pot vreodată închipui. Sunt manevre politice, în care românul nostru a picat de multe
ori. Aşa cum ne-au ameţit şi ruşii şi americanii; după ’44 toţi săreau în sus că vin americanii şi
vin americanii! Românii noştri peste tot aşteptau americanii. Şi securitatea înregistra toate
persoanele care propovăduiau acest americanism. Americanii nu au mai venit, bineînţeles, au
umplut însă puşcăriile de români, condamnări – 15-20 de ani de puşcărie. De aceea eu
atenţionez şi acum, pentru că niciodată nu poţi şti ce e pus la cale şi care sunt înţelegerile şi
dedesubturile dintre ei.

    Cetăţeanul, înainte de a ieşi la o manifestaţie sau revoltă, trebuie să îşi pună mai întâi
întrebarea: Cine pune la cale această revoltă? Cine o conduce? Că spontană e o naivitate să
crezi că e. Dacă se va informa va vedea că în spatele acestor mişcări sunt oameni ai
sistemului, nişte criminali care se folosesc de mulţime spre a-şi câştiga ei autoritate şi putere.
Împotriva cui te revolţi? Se ştie măcar cine e de vină pentru această criză? Nu e limpede că ea
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este provocată tocmai de bancherii şi oamenii sistemului în scopuri murdare? Aşadar cine se va
face părtaş la astfel de revoluţie îşi va periclita şi libertatea pe care o mai are şi răspunde şi
pentru întreaga omenire care se va afunda într-o dictatură nemaiîntâlnită până acum. Nu vă
încredeţi în manipulările mass-mediei. Şi chiar de ar avea un scop bun o revoluţie, cine să mai
dirijeze o societate în zilele noastre? Toţi stăpânii netrebnici s-au făcut, nu mai este niciun drept
care să poată dori binele omenirii. Numai Dumnezeu ne poate scăpa de urgia care vine. De
abia aici este justificată cuminţenia. Deci să avem cuminţenia cea bună şi să nu cădem în
laţurile unei politici nefaste.

 Daca te revolti si iesi in strada impotriva lor, tot jocul lor il faci. Majoritatea revoltelor de azi ori
sunt manevrate tot de ei, ori au grija ei sa isi infiltreze oamenii lor ca sa le deturneze rostul. Si
nici nu stim de fapt impotriva cui ne razvratim si protestam. Noi avem impresia ca Europa are
un sistem democratic la baza, dar Europa este tot sovietizata, o Europa sovietica. Este acelasi
mare lagar sovietic al Moscovei decat cu alta sapca, iar dincolo, in Occident, avem de-a face cu
lagarul capitalismului. In aparenta, intre rusi si americani pare a fi o diferenta politica si
economica, dar in spatele lor este un singur stapan, care atunci cand isi va desavarsi puterea
asupra tuturor statelor, se va incorona drept conducatorul lumii si nu va fi altul decat marele
antihrist. Aceasta putere dirijeaza si controleaza totul pana la pretul unei paini, totul e controlat. 

Dar nu exista riscul ca in aceste stramtorari si pe fondul unei saracii de proportii, oamenii sa
intre in panica si sa se ridice unul impotriva celuilalt si sa nu mai existe bunavointa crestina?

  Pai tocmai de aceea vom avea nevoie sa invatam rugaciunea launtrica, sa ne putem stapani in
aceste situatii si sa nu ne paraseasca harul lui Dumnezeu. Ei asta si urmaresc, instaurarea
anarhiei, ca astfel sa ia amploare ura si dezbinarea intre oameni, pana si intre crestini.

Fragment dupa un interviu realizat de M Fotini si publicat in revista Atitudini dupa primele
anunturi ale “revolutiei” Soros “Occupy Romania”
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